
     Protokół z XXXIV Sesji 

     Rady Dzielnicy XVII, 

     „Wzgórza Krzesławickie”, 

     Szkoła Podstawowa nr 98, os. Na Stoku 52 

     z dnia 26 sierpnia 2021r. godz. 1800 
 

 

Porządek obrad XXXIII Sesji Rady Dzielnicy XVII: 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji  

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

4.1 rezygnacji z członkostwa w Komisji Ochrony Środowiska  Rady Dzielnicy XVII 

4.2 podziału środków finansowych na zadaniu „Obsługa Dzielnic” w roku 2022 

 

 5. Interpelacje i zapytania 

 6. Oświadczenia i komunikaty 
 

ad.1.Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

Posiedzenie XXXIV Sesji Rady Dzielnicy XVII odbyło się w szkole Podstawowej nr 98,  

os. Na Stoku 52 w celu zapewniania bezpieczeństwa obrad Członkom Rady Dzielnicy XVII  

z zachowaniem  bezpiecznych odległości od siebie, w ochronnych maseczkach. 

Po stwierdzeniu quorum (obecnych 20 osób) XXXIV sesję otworzył Przewodniczący Rady 

Dzielnicy XVII Pan Andrzej Dziedzic witając wszystkich zebranych (obecni wg załączonej 

listy)  
 

ad.2.Przedstawienie projektu porządku obrad 

Przedstawiony projekt porządku obrad XXXIV Sesji Rady Dzielnicy XVII został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji  

Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 

 

ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie: 

ad. 4.1 rezygnacji z członkostwa w Komisji Ochrony Środowiska  Rady Dzielnicy XVII 

Projekt uchwały Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Rewizyjnej oraz Komisja Ochrony 

Środowiska Rady Dzielnicy XVII 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie rezygnacji z 

członkostwa w Komisji Ochrony Środowiska  Rady Dzielnicy XVII 

 

ad. 4.2 podziału środków finansowych na zadaniu „Obsługa Dzielnic” w roku 2022 

Projekt uchwały Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Rewizyjnej  

Głos zabrali: p. J. Kolasa, p. K. Frankiewicz, p. Zb. Rajski, p. A. Dziedzic 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie podziału środków 

finansowych na zadaniu „Obsługa Dzielnic” w roku 2022 

  

Ad. 5. Interpelacje i zapytania 

Brak 

 

 

 



Ad. 6. Oświadczenia i komunikaty 

Przewodniczący poinformował zebranych o prośbie ZDMK o zgłaszanie lokalizacji gdzie jest 

konieczność dowieszenia lamp na istniejących słupach. Do dnia 6 września Radni mogą złożyć 

pisemne wnioski w tej sprawie do biura Rady Dzielnicy XVII. 

Następnie Przewodniczący odczytał pisma z Zarządu Inwestycji Miejskich w sprawie 

rozbudowy ul. Kocmyrzowskiej. Głos w tej sprawie zabrali p. P. Mleczko oraz p. St. Stroński, 

p. A. Zdziebko 

 

Przewodniczący odczytał terminy Komisji w zaplanowane w miesiącu wrześniu 2021r 

 

Kolejna XXXV Sesja Rady Dzielnicy XVII została zwołana na dzień 30 września 2021r. w sali 

konferencyjnej UMK, os. Zgody 2,  na godz. 18:00. 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Pan Andrzej Dziedzic o godz. 18.30 

zamknął posiedzenie XXXIV Sesji VIII Kadencji Rady Dzielnicy XVII. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 
 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Andrzej Dziedzic 


